
                                                     

   ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Φραγκίσκος Παρασύρης-Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

                                                                 

Αναφορά 

Προς τον Υπουργό: 

Προστασίας του Πολίτη 

Θέμα: «Επιβεβλημένη και αναγκαία η συμπερίληψη του ΑΤ Μαλεβιζίου στα Α.Τ 

που ενισχύονται κατά τη θερινή περίοδο». 

Ο Βουλευτής Φραγκίσκος Παρασύρης, σε συνέχεια της υπ’αριθμ 2887/27-01-25 

ερώτησης για την αναγκαία και επιβεβλημένη ενίσχυση της Διεύθυνσης Αστυνομίας 

Ηρακλείου  αλλά και της υπ’αριθμ 886/23-01-25 αναφοράς που εμπεριέχει έγγραφο 

της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Ηρακλείου για την ενίσχυση του ΑΤ 

Μαλεβιζίου, καταθέτει αναφορά στη Βουλή και την επιστολή του Δημάρχου 

Μαλεβιζίου για την επιτακτική και αναγκαία ενίσχυση του Αστυνομικού Τμήματος. 

Με την επιστολή εκφράζεται η έντονη διαμαρτυρία του Δήμου καθώς και των τοπικών 

κοινωνιών καθώς τα τελευταία έτη στις διαταγές ενίσχυσης  του αρχηγείου για τις 

τουριστικές περιοχές δεν  συμπεριλαμβάνεται η περιοχή αστυνόμευσης  του Α.Τ. 

Μαλεβιζίου, παρά την έντονη και συνεχώς αυξανόμενη παρουσία χιλιάδων 

τουριστών. 

Επειδή είναι γνωστές οι μεγάλες ανάγκες που υπάρχουν και επειδή μόνο με την 

ενίσχυση της στελέχωσης του Α.Τ Μαλεβιζίου, θα μπορεί να εφαρμοστεί  ένα 

πρόγραμμα αστυνόμευσης ικανοποιητικό για την ασφάλεια κατοίκων και επισκεπτών. 

Παρακαλώ αφού λάβετε υπόψη την επιστολή του Δημάρχου και με δεδομένο ότι 

άμεσα ξεκινά η τουριστική περίοδος, να προχωρήσετε σε άμεσες ενέργειες 

προκειμένου να ενταχθεί το Α.Τ Μαλεβιζίου στις υπηρεσίες που ενισχύονται κατά την 

θερινή περίοδο με αστυνομικούς και δόκιμους αστυφύλακες, ώστε να συνεχίσει 

απρόσκοπτα την λειτουργία του. 

 

 

 

Ο Βουλευτής 

 

Φραγκίσκος Παρασύρης 

Συν (1) Η επιστολή του Δημάρχου 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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